

【活動時間】 2021年4月1日至2021年4月30日(包含首尾兩天)

【活動範圍】 62開頭銀聯卡持卡人

【活動地點】 卡萊美或MORIMOR香港或澳門的門店

【活動內容】 優惠活動期內,憑有效卡萊美及MORIMOR專屬優惠券在卡萊美或MORIMOR門店以銀聯卡或銀聯二維碼(二碼合一)消費,單筆消費滿港幣/澳門幣500元或以上可享港幣/澳門幣50元立減優惠,或單筆消費滿港幣/澳門幣1,000元或以上可享港幣/澳門幣150元立減優惠。

【活動細則】

1. 本推廣期只適用於2021年4月1日至2021年4月30日(包含首尾日)。
2. 優惠活動期內,憑有效卡萊美及MORIMOR專屬優惠券在卡萊美或MORIMOR門店以銀聯卡或銀聯二維碼(二碼合一)消費,單筆消費滿港幣/澳門幣500元或以上可享港幣/澳門幣50元立減優惠,或單筆消費滿港幣/澳門幣1,000元或以上可享港幣/澳門幣150元立減優惠。
3. 活動期內每卡最多只可使用上述優惠 5 次。
4. 所有指定 APP 用戶均有資格在參與門店享有上述銀聯卡優惠。如商戶另有約定或個別參與門店不受理(指定)銀聯卡除外,具體以各店鋪實際情況為準。
5. 優惠數量有限,先到先得,送完即止。推廣活動並因此提前結束,具體以指定 APP「優計劃」專區卡萊美或MORIMOR專屬優惠券領取情況和店鋪實際情況為準。
6. 合資格持卡人必須於享用優惠前出示指定「優計劃」電子優惠券及綁定以62開頭的銀聯卡之指定APP。
7. 銀聯卡持卡人必須使用指定APP內「優計劃」專區領取卡萊美或MORIMOR專屬優惠券,並使用銀聯二維碼(二碼合一)支付交易金額(香港門店適用),交易必須通過銀聯網路全數付款,方可享有優惠。
8. 每張「優計劃」電子優惠券僅可使用一次,不可拆分。優惠並無現金價值,不可更換及不能兌換現金、其他商品或折扣。
9. 「優計劃」電子優惠券有效期以券面顯示時間為準,單筆交易僅可使用一張電子優惠券。
10. 此優惠不可與銀聯卡的其他優惠同時使用。
11. 此優惠不適用於購買禮券、聯合推廣換購產品、指定正價貨品(指定正貨貨品將有特製之價錢牌以資認別)以及卡萊美或MORIMOR貴賓卡會員折扣優惠或其他優惠。
12. 如發生退款或退貨,僅退還持卡人實際支付的金額,並不包含優惠金額。
13. 如退貨後總消費淨額未達到活動指定金額,將不能享用此電子優惠券優惠。
14. 已使用的「優計劃」電子優惠券即時失效,如發生退貨交易,電子優惠券將不獲退還。
15. 活動詳情以店內資訊為準。
16. 如有任何爭議,卡萊美或MORIMOR保留最後決定權。
17. 如中英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處,應以中文版本為準。

Promotion Period

1st April, 2021 to 30th April, 2021 (Both days inclusive)

Scope

UnionPay Card (card starting with 62)

Location

Applicable to all outlets of Colourmix/MORIMOR in Hong Kong & Macau

Content

During the Promotion Period, UnionPay Card Holders can enjoy an instant discount of HK\$/MOP50 upon single net spending of HK\$/MOP500 or above, or discount of HK\$/MOP150 upon single net spending of HK\$/MOP1000 or above (refers to "Offer") with designated u•plan e-Coupon at Colourmix/MORIMOR outlets in Hong Kong and Macau.

Terms & Conditions

1. The Promotion is valid from 1st April, 2021 to 30th April, 2021 (refers to "Promotion Period")
2. During the Promotion Period, UnionPay Card Holders can enjoy an instant discount of HK\$/MOP50 upon single net spending of HK\$/MOP500 or above, or discount of HK\$/MOP150 upon single net spending of HK\$/MOP1000 or above (refers to "Offer") with designated u•plan e-Coupon at Colourmix/MORIMOR outlets in Hong Kong and Macau.
3. Each UnionPay Card is entitled to enjoy the Offer maximum of 5 times during the Promotion Period.
4. All users of designated App are eligible to enjoy the Offer although certain UnionPay Cards may not be accepted in some individual shops. It is subject to the actual circumstance of the stores.
5. The Offer is available on a first-come-first-served basis while quota lasts. The Promotion may end early and it is subject to the availability of designated u•plan e-Coupon, and the actual circumstance of the stores.
6. Cardholder should present the designated u•plan e-Coupon and designated App bound with UnionPay Card with card number starting with 62 before payment.
7. Cardholder must pay via UnionPay QR Code (2 codes in 1) with designated u•plan e-Coupon which is available for redemption in designated App (For HK outlets only). Qualified transactions must be settled via the UnionPay network.
8. Each u•plan e-Coupon can only be used once and cannot be split. The Offer carries no cash value and cannot be exchanged for cash, other goods or services.
9. The validity of u•plan e-Coupon is shown on its surface. Only one e-Coupon can be applied in each transaction.
10. The offer cannot be used in conjunction with UnionPay card other promotional offers.
11. This e-Coupon cannot be used for the purchase of gift voucher, items under joint-promotion package and specified products (identified by special price tag), nor with any Colourmix/MORIMOR VIP card membership discount or promotional offers
12. In case of refund, only the amount paid by Cardholder will be returned.

13. If the transaction amount does not meet the spending requirement after refund, Cardholder will not be able to enjoy the Offer.
14. u•plan e-Coupon will be invalid after used and will not be returned in case of refund.
15. Please refers to the information in store for more promotion details.
16. In the event of disputes arising out of this promotion, the decision of Colourmix/MORIMOR shall be final.
17. Should there be any discrepancy or ambiguity between the Chinese and English versions of terms and conditions, the Chinese version shall prevail for all purposes.